
 آرمان ملی: درخواست های عجیب و یا جالب کشورها 
برای میزبانی جام جهانی های 2030 و 2034 نقل محافل 

بین المللی است. 
2030   

رئیس سابق فیفا تصمیم این نهاد برای انتخاب ۶ کشور 
برای میزبانی جهانی 2030 را به شدت محکوم کرد. به گزارش 
اسپورتال، پس از معرفی کشورهای میزبان جام جهانی 2030 
از سوی فیفا، تاریخ های اولیه مسابقات نیز مشخص شد. طبق 
گزارش مارکا، بازی  افتتاحیه قرار است به مناسبت صدمین 
سالروز اولین تورنمنت جام جهانی در آمریکای جنوبی، 
در تاریخ ۸ یا ۹ ژوئن انجام شود و فینال هم در 2۱ جولای 
برگزار می شود. به این ترتیب جام جهانی 2030 طولانی ترین 
جام جهانی در تاریخ این مسابقات خواهد بود و فینال آن 
4۵ روز پس از بازی افتتاحیه برگزار می شود. سپ بلاتر ۸۷ 
ساله با انتقاد از این تصمیم گفت که جام جهانی 2030 باید 
در آمریکای جنوبی برگزار شود چرا که به مناسبت صدمین 
سالگرد اولین میزبانی جام جهانی در اروگوئه، این قاره باید 
تمام بازی ها را میزبانی کند. فیفا روز چهارشنبه در اطلاعیه ای 
غیرمنتظره اعلام کرد مراکش، اسپانیا و پرتغال میزبان 
جام جهانی 2030 خواهند بود و اروگوئه، آرژانتین و پاراگوئه 
نیز میزبان بازی های افتتاحیه هستند که این اقدام به خاطر 
صدمین سالگرد شروع جام جهانی از قاره آمریکای جنوبی 
است. سپ بلاتر که از سال ۱۹۹۸ تا 20۱۵ رئیس فیفا بود، به 
انتقاد از این تصمیم فیفا پرداخت. بلاتر به روزنامه سوییسی 
SonntagsBlick گفت: بیهوده است که مسابقات را به این 
شکل از هم بپاشیم. جام جهانی باید یک رویداد فشرده باشد. 
جام جهانی برای هویت فیفا، برای سازمان و برای مردم مهم 
است. به دلایل تاریخی، جام جهانی 2030 باید منحصراً متعلق 
به آمریکای جنوبی باشد. بلاتر که زمانی یکی از قدرتمندترین 
چهره های فوتبال بود، پیش از این از فیفا به دلیل اعطای 
میزبانی جام جهانی 2022 به قطر انتقاد کرده و گفته بود که 
این کشور در خاورمیانه برای میزبانی جام جهانی بسیار کوچک 
است. بلاتر سوییسی از سال ۱۹۹۸ تا 20۱۵ رئیس فیفا بود. 
او به خاطر اتهامات زیادی از جمله سوء مدیریت، خیانت در 
امانت و تقلب در اوراق مالی از کار برکنار شد البته بعد از ۶ سال 
تحقیق تبرئه شد. دادستان ها بلاتر را به اتهام انتقال غیرقانونی 
2 میلیون فرانک سوییس )2. 0۶ میلیون دلار( از بودجه فیفا 
به پلاتینی در سال 20۱۱ تبرئه کردند. بلاتر به مدت ۱۷ سال 

ریاست فیفا را بر عهده داشت. 
2034   

فدراسیون فوتبال عربستان سعودی اعلام کرد قصد دارد 
برای کسب میزبانی جام جهانی فوتبال در سال 2034، نامزد 
شود. این اتفاق بعد از آن رخ داد که فدراسیون جهانی فوتبال 
)فیفا( از کشورهای آسیایی و منطقه اقیانوسیه درخواست 

کرد برای میزبانی جام جهانی در سال 2034 اقدام و طرح های 
پیشنهادی خود را اعلام کنند. فدراسیون فوتبال سعودی روز 
چهارشنبه با اعلام قصد نامزدی برای کسب میزبانی مسابقات 
جام جهانی 2034 توضیح داد بر اساس طرح جامع، فدراسیون 
به دنبال استفاده از همه توانایی ها و ظرفیت ها برای ارائه یک 
تجربه فوق العاده و بی سابقه برای خوشحال کردن هواداران 
فوتبال است. فیفا روز چهارشنبه اعلام کرد فدراسیون های 
فوتبال اروپا، آفریقا و آمریکای جنوبی درباره یک طرح 
مشترک نامزدی برای میزبانی جام جهانی در سال 2030 به 
توافق رسیدند. براساس این طرح، مسابقات جام جهانی در این 
سال به طور مشترک در سه کشور اسپانیا و پرتغال اروپایی 
و مراکش افریقایی برگزار می شود. همچنین سه مسابقه 
ابتدایی هم در سه کشور قاره امریکای جنوبی یعنی اروگوئه، 
آرژانتین و پاراگوئه برگزار خواهد شد. این سه مسابقه برای 
گرامیداشت صدسالگی جام جهانی فوتبال انجام می شوند. با 
توافق فدراسیون های فوتبال اروپا آفریقا و آمریکای جنوبی 
بر سر یک طرح پیشنهادی کسب میزبانی جام جهانی، عملا 
این طرح، طرح پیروز خواهد بود. وزیر ورزش عربستان 
سعودی )عبدالعزیز بن ترکی الفیصل( درباره برنامه اعلام 
نامزدی کشورش برای کسب میزبانی فینال جام جهانی 
2023 آن را گامی بزرگ برای ورزش در عربستان سعودی 
دانست. رئیس فدراسیون فوتبال عربستان سعودی )یاسر 
المشال( هم گفت: اعلام قصد نامزدی، لحظه مهمی است که 
با توسعه ای که در کشور بزرگ خود تجربه می کنیم همراهی 
می کند. این تجسم اشتیاق مردم سعودی به فوتبال و تلاش 
کشور برای پیشرفت های بیشتر است. رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آسیا )شیخ سلمان بن ابراهیم آل خلیفه( نیز از اعلام 
تمایل فدراسیون فوتبال سعودی برای ارائه پیشنهاد میزبانی 
جام جهانی 2034، ابراز خوشحالی کرد و گفتکل خانواده 
فوتبال آسیا در حمایت از این ابتکار بسیار مهم عربستان 

سعودی متحد خواهند بود. اگر عربستان سعودی بتواند 
میزبان جام جهانی را کسب کند این برای دومین بار است که 
خاورمیانه شاهد چنین رویدادی است. بل از این تنها برای یک 
بار و آن هم در سال 2022 جام جهانی در منطقه خاورمیانه و 

به میزبانی یک کشور اسلامی - عربی یعنی قطر برگزار شد. 
   رای برای عربستان 

هنوز یک هفته از اعلام رسمی عربستان برای نامزدی 
میزبانی جام جهانی 2034 نمی گذرد که خیلی زود آراء زیادی 
را برای میزبانی این تورنمنت بزرگ فوتبالی کسب کرده است. 
طبق اعلام کرد رسانه های عربستان فدراسیون فوتبال این 
کشور تا الان ۵0 رای اعضای فیفا را کسب کرده و تنها ۵ رای 
دیگر نیاز دارد تا بتواند برنده میزبان جام جهانی 2034 شود. 
عربستان در تابستان گذشته هزینه های زیادی در زمینه 
فوتبال کرد و بازیکنان بزرگ زیادی مثل رونالدو، نیمار و بنزما 
را به این کشور آورد که باعث شده ذهنیت فوتبالی دنیا را 

نسبت به خودش عوض کند. 
   حامی عربستان 

نشریه »تلگراف« انگلیس دیروز خبر داد پرونده میزبانی 
عربستان برای جام جهانی 2034 حامی بزرگی دارد. جیانی 
اینفانتینو رئیس فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( حامی 
اصلی این پرونده است. اینفانتینو با محمد بن سلمان ولیعهد 
عربستان مذاکرات مثبتی انجام داده و می خواهد عربستان 
میزبان این تورنمنت بزرگ فوتبالی شود. طبق گزارش های 
رسیده از عربستان تاکنون در کمتر از یک هفته ۵0 فدراسیون 
فوتبال حمایت خود را از میزبانی عربستان در جام جهانی 
2034 را اعلام کردند. دیروز اعضای کافا که فدراسیون فوتبال 
کشورمان هم در این نهاد قرار دارد حمایت خود را از عربستان 

در این زمینه اعلام کردند. 
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دیدگـاه

گفت وگو

درخواست های جالب کشورها و واکنش های بین المللی برای دو جام جهانی 

میزبانی جــــام 2030 و 2034

  کوتاه 
فارس: اخیراً یک فایل صوتی در فضای مجازی منتشر شده 
که در آن دو نفر از افرادی که در حوزه فوتبال، فعال نیستند با 
یکدیگر درباره انتخابات هیات فوتبال استان تهران صحبت 
می کنند. در حین مکالمه یکی از این دو نفر با میرشاد ماجدی 
تماس می گیرد و می گوید که طرف دیگر با او تماس می گیرد 
و درخواستی دارد. میرشاد ماجدی در شرح این ماجرا گفت: 
این بازی کثیفی است که در آستانه انتخابات هیات فوتبال 
تهران از سوی عده ای طراحی شده است. سال هاست که در 
این فوتبال مشغول فعالیت هستم و مشخص است که برخی 
با کارهای کثیف می خواهند فضا را تغییر دهند. وی ادامه داد: 
قطعا از دو نفری که در حال صحبت با هم هستند، شکایت 
می کنم. یکی از این دو، مواردی را به من نسبت داده که کذب 
محض است و باید در دادگاه پاسخگو باشد. طرف دیگر هم باید 
درباره صحبت هایی که انجام داده پاسخ دهد. ضمن اینکه من 
پاسخ فردی که قرار بود ساعت ۹ شب تماس بگیرد را ندادم. باید 
مشخص شود که چه کسی این فایل صوتی را منتشر و در جهت 
خراب کردن چهره من تلاش کرده است. عضو هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال عنوان کرد: همه می دانند که سرمربیان 
تیم های جوانان و نوجوانان با نظر کمیته فنی متشکل از مرتضی 
محصص، ابراهیم قاسم پور، علی اصغر مدیرروستا، نادر عزت ا...ی 
و حمید استیلی انتخاب شده است. برای این دو تیم در دو سال 
گذشته استعدادیابی انجام دادیم و 30 هزار نفر را مورد بررسی 
قرار دادیم. اگر بنا بود کارهای کثیفی که دوستان انجام داده و به 
من نسبت می دهند را انجام دهند، دیگر نیازی به استعدادیابی 
نبود. ماجدی اظهار داشت: جامعه فوتبال، افرادی که در این 
رشته حضور دارند را می شناسند و مشخص است که چه کسانی 
با بازی های کثیف سودای ریاست دارند. مواردی که مطرح 
می شود، کذب محض بوده و مدعیان باید در دادگاه با مستندات 

حرف خود را ثابت کنند. 
ایسنا: آبولا در خبری به قدرت سپاهان در لیگ ایران تحت 
هدایت مورایس پرتغالی اشاره کرد. در ادامه دیدارهای هفته 
هفتم لیگ برتر فوتبال، روز شنبه دو تیم سپاهان و صنعت 
نفت آبادان در ورزشگاه نقش جهان به مصاف هم رفتند که 
این دیدار با نتیجه 4 بر یک سود سپاهان به پایان رسید. به این 
ترتیب سپاهان بعد از ۵ بازی با ۱3 گل زده و تنها 3 گل خورده 
۱۵ امتیاز کامل را به دست آورده است که البته کمیته انضباطی 
4 امتیاز از این تیم کم کرده است. سپاهان در دیدار بعدی خود 
بعد از تعطیلات فیفادی، باید در لیگ قهرمانان آسیا به مصاف 
آلمالیق ازبکستان برود و در ادامه در لیگ برتر در خانه نساجی 
مازندران دیگر نماینده فوتبال ایران در فصل جاری لیگ 

قهرمانان آسیا به میدان خواهد رفت. 

بیــن المــلل 
  پپ گواردیولا به درخواست یورگن کلوپ مبنی بر تکرار 
بازی لیورپول برابر تاتنهام واکنش تندی نشان داد. به گزارش 
دیلی میل، کمیته داوران انگلیس با انتشار بیانیه ای، خطای 
انسانی داوران VAR در مردودکردن گل لوییز دیاز به تاتنهام 
را تایید و از باشگاه لیورپول عذرخواهی کرد؛ اتفاقی که پس از 
۱0 نفره شدن لیورپول در نیمه نخست رخ داد و جریان بازی 
را به کلی تغییر داد. کلوپ در نشست خبری روز چهارشنبه اش 
گفت: بازی با تاتنهام باید تکرار شود. ما گل زدیم و حساب نشد. 
بنابراین باید این بازی تکرار شود. تا آنجا که به یاد دارم، این اتفاق 
در تاریخ هرگز اتفاق نیفتاده است به همین دلیل است که تکرار 
بازی کار درستی است. من از هیچ یک از داوران عصبانی نیستم. 
اصلًا نباید به سراغ آنها برویم. آنها اشتباه کردند و مطمئنم آن 
شب احساس بدی داشتند. سرمربی منچسترسیتی اکنون 
نظرش را در این مورد این بازی اعلام کرد و گفت، لیورپول 
باید این اشتباه را بپذیرد: »همه انسان ها اشتباه می کنند. ما 
اشتباه می کنیم. تصمیم گرفتند ماشین ها را جانشین انسان ها 

کنند و خیلی از اشتباه ها کم شد. امیدوارم 
بحث اینجا تمام شود. امیدوارم در 
آینده شرایط بهتر شود.« داوران این 
دیدار برای بازی های بعدی خود - 
ناتینگهام فارست مقابل برنتفورد 

و بازی دوشنبه فولام - چلسی 
تعویض شدند و هیچکدام 

قضاوتی نداشتند. کلوپ 
همچنین گفت که کارت 
قرمز کورتیس جونز در 
این دیدار نیز اشتباه 

بود. 

هانگژو 2023 
  نماینده کمیته زنان ایران در بازی های 
آسیایی هانگژو به عنوان آخرین ورزشکار 
ایرانی که در این بازی ها مسابقه داد، در مبارزه 
با حریف ژاپنی اش برای کسب مدال برنز با 
نتیجه شش بر پنج به پیروزی رسید. بهمنیار 
صبح دیروز کارش را با پیروزی برابر حریف 
مالزیایی آغاز کرد و سپس در مقابل مبارز 
کامبوجی زیر سه دقیقه مسابقه را برد و به 
نیمه نهایی رفت اما در آنجا برابر کاراته کای 
قزاقستانی متوقف شد و شانس کسب مدال 
طلا را از دست داد. کاراته ایران توسط سجاد 
گنج زاده )طلا( و فاطمه سعادتی )برنز( کسب 
مدال کرده بود. در این وزن کاراته کای اماراتی 
به مدال طلا رسید و نماینده ازبکستان نقره ای 
شد. سارا بهمنیار در پایان بازی رده بندی گفت: 
خوشحالم که در این بازی ها به مدال برنز 
رسیدم. البته هدف من مدال طلا بود ولی خدا را 
شکر که دست خالی نمی روم. امروز برابر حریف 
نامدار ژاپنی پیروز شدم و به مدال برنز رسیدم 
و این مدال را به مردم خوب کشورم تقدیم 

می کنم و سپاسگزارم که حمایت مان کردند. 
 پرونده نوزدهمین دوره بازی های آسیایی 
هانگژو بسته شد و کاروان با ۱3 طلا، 2۱ نقره، 
20 برنز و مجموع ۵4 مدال، در رده هفتم قرار 
گرفت. کاروان ایران در این دوره از بازی ها به 
صورت کیفی اعزام شد و نفراتی که شانس 
مدال داشتند، در لیست اعزام قرار گرفتند اما 
باز هم تعداد مدال های کمتری به دست آمد. 
همچنین ایران نسبت به دوره قبل بازی ها که 
سال 20۱۸ در جاکارتا اندونزی برگزار شد، یک 
پله افت داشت و از رده ششمی به هفتمی آمد. 
ایران در بازی های آسیایی 20۱۸ جاکارتا ۶2 
مدال گرفت، اما در هانگژو، تعداد مدال های 
ایران به ۵4 مدال رسید. تعداد مدال های طلا 
افت محسوسی داشت و از 20 طلا دوره قبل 
به ۱3 طلا رسید. زنان هم دوره قبل یک طلا 
گرفتند، اما در این دوره ورزش زنان به مدال 

طلا نرسید. 
  وزنه برداری ایران عملکرد ضعیفی در 
بازی های آسیایی هانگژو داشت و برای اولین 
بار در 2۱ سال اخیر موفق به گرفتن مدال طلا 
نشد و تنها با یک نقره به کار خود پایان داد. 
تیم ملی وزنه برداری مردان ایران با هفت مرد 
و سه زن در بازی های آسیایی هانگژو شرکت 
کرد که حاصل آن تنها یک نقره بود. تیم مردان 
ایران در 2۱ سال اخیر یکی از ضعیف ترین 
نتایج را رقم زد. علاوه بر اینکه ایران نتوانست 
مدال طلا بگیرد، در تیم مردان و زنان، چهار 
وزنه بردار نیز مسابقه را تمام نکردند. نکته قابل 
توجه دیگر، افت رکوردی نمایندگان ایران بود. 
اکثر وزنه برداران ایران نسبت به قهرمانی جهان 
با کاهش رکورد روبه رو بودند و بعد از قهرمانی 
جهان نتوانسته بودند، آمادگی خود را حفظ 
کنند. برخی وزنه برداران ایران در قهرمانی 
جهان 2023 نتوانستند خوب ظاهر شوند و 
در بازی های آسیایی نیز نمایش ضعیف خود 

را ادامه دادند. 

خارج ازمستطیل سبز

تعطیلات بی موقع در فوتبال ایران 

فوتبال ایران چیزی غیر از تعطیلات بی موقع ندارد و هرچه 
ما پیشکسوتان صحبت کنیم، برای مسئولان فوتبال هیچ فرقی 
نمی کند و اگر وقتش برسد باز هم لیگ را تعطیل خواهند کرد. 
مثل اینکه باز یک هفته مسابقه برگزار می شود و 20 روز لیگ 
برتر تعطیل خواهد شد. چون برای مسئولان فرق ندارد که 
فوتبال ایران رو به جلو یا به عقب برگردد و اصلًا برای آن ها مهم 
نیست. پرسپولیس مقابل الدحیل بازی خوبی از خود ارائه کرد، 
به جای اینکه عقب بنشیند و به فکر ضد حمله باشد، قطعاً به 
مشکل برمی خورد. اما پرسپولیس شجاعانه بازی کرد و از جلو 
بازیکنان الدحیل را پرس کرد و با دوندگی زیاد عملکرد عالی 
داشت. به طور حتم پرسپولیس راهی جز پیروزی در قطر 
نداشت و تا پایان بازی هم نشان داد که مستحق پیروزی است و 
توانست به پیروزی هم برسد. البته تیم های عربی آن قدر خرج 
می کنند که تا چند سال دیگر نمی توانیم به گردپای تیم های 
عربی را ببریم. شهاب زاهدی در تیم بزرگی مثل پرسپولیس 
بازی می کند، گل نزده و جواب نداده است. برخی ها می گویند 
باید به او فرصت داده شود، اما بازیکنی که خلاقیت دارد باید در 
بازی های ابتدایی خودش را نشان بدهد. به طور حتم زاهدی 
مشکلش زدن گل است و از نظر روحی اگر مهاجمی گل بزند 
در بازی های بعدی گلزنی خواهد کرد. در مورد مهاجم خارجی 
سوئدی هم فقط امیدوارم مثل مهاجم سطح پایین و بی کیفیت 

قبلی پرسپولیس نباشد. 
 

براساس حکم فیفا که اخیراً به باشگاه استقلال 
ابلاغ شده، درخواست مجدد غرامت سنگین 
پادوانی رد شده تا خیال باشگاه استقلال بابت 
این پرونده راحت شود. پادوانی در خصوص این 

اتفاقات صحبت کرد. 
   درخصوص رد درخواست  تان چه نظری 

دارید؟
متأسفانه، فیفا و دادگاهCAS به طرز بسیار 
بدی به پرونده من رسیدگی می کند. فیفا و 
دادگاهCAS درخواست من را در حالی رد کردند 
که این درخواست حق طبیعی من بود. زمانی 
که در خدمت استقلال بودم، با چنین مشکلی 
مواجه شدم و در نهایت روی ویلچر نشستم. این 
وظیفه باشگاه است که هزینه های درمانی من را 

پرداخت کند. 
   آیا می توان با قاطعیت در خصوص 

مختومه شدن این پرونده صحبت کرد؟
نمی توان گفت که این پرونده مختومه شده 
چون من تا آخرین روز عمرم با بی عدالتی ها 
مبارزه خواهم کرد. تلاشم این است که در این 
پرونده پیروز شوم تا این به نفع ورزشکارانی باشد 
که در آینده دچار آسیب دیدگی جدی می شوند. 
قطعاً به شکایت های خودم ادامه خواهم داد 
و تا آخرین روزی که بتوانم، روی حرف خود 
خواهم ایستاد.« پادوانی در پاسخ به این سؤال 
که این باربه کجا شکایت خواهد کرد، می گوید: 
»نمی دانم اما دست از شکایت بر نمی دارم. من 
برای استقلال سلامتی خودم را برای همیشه از 
دست دادم، کار درست این است که این باشگاه 
تا آخر عمر به من مستمری دهد. من دیگر توان 
بازی کردن ندارم و چگونه می توانم هزینه های 
خود را تأمین کنم. بهترین روزهای عمرم را 
روی ویلچر می گذرانم و از این موضوع بسیار 
غمگینم. مدیران استقلال در آن زمان پس از 
مصدومیتم وعده هایی دادند، وعده هایی که البته 
هرگز محقق نشد. آنها به دروغ اعلام کردند که 
همیشه در کنار من خواهند بود در حالی که آنها 
به هیچ وجه به من اهمیت نمی دهند. هیچ وقت از 
باشگاه تماسی دریافت نکردم که حالم را بپرسند، 
آنها اصرار دارند که مردم مرا فراموش کنند، اما 

داستان من هرگز فراموش نخواهد شد. 

مرتضی کرمانی مقدم 
کارشناس فوتبال 

پادوانی: 
بهترین روزهای 

عمرم را روی ویلچر 
می گذرانم

ملی  تیم  سمی  ر صفحه 
فرانسه به شکلی خنده دار 
در مورد بازی ژیرو به عنوان 
دروازه بان واکنش نشان داد 
و نوشت: »اکنون باید لیست 
دروازه بان ها را به روز کنیم. 
تصویری از سه دروازه بان 

علاوه بر ژیرو.«

رئال مادرید به مصاف اوساسونا 
رفت و موفق شد با چهار گل 
از سد این تیم عبور کند.  
جود بلینگام، ستاره رئال 
مادرید، پیش از این که توپ 
وینیسیوس جونیور وارد 
دروازه اوساسونا شود شروع 

به خوشحالی کرده بود.

برنتفورد تا دقیقه 83 که 
جای  به  قدوس  مان  سا
ماتیاس ینسن دانمارکی به 
زمین بیاید، با نتیجه یک 
بر صفر در تقابل با شیاطین 
سرخ پیش بود اما پس از ورود 
این هافبک ایرانی تن به 

د.  دا شکست 

ت
شــ

س نو
عک

        کابوس   واکنش خوشحالی

مسلم مسیگر، کاپیتان تیم ملی فوتبال ساحلی: 

شاهرخ بیانی:  بودن یا  نبودن عضو هیات مدیره ای که کمک نمی کند، فرقی ندارد 

مسلم مسیگر، کاپیتان تیم ملی فوتبال ساحلی درباره 
قرعه کشی جام جهانی 2024 امارات اظهار کرد: همیشه قبل از 
قرعه کشی این صحبت ها وجود دارد که قرار است در کدام گروه 
باشیم و چه پیش می آید. در جام جهانی تمام تیم  ها قدرتمند 
هستند و در میان این ۱۶ نماینده، تیم ضعیف نداریم. تمام 
تیم ها از همان ابتدا با قدرت و قوای بالا مسابقات را آغاز می  کنند 
و برای قهرمانی می جنگند. مسیگر در مورد همگروهی ایران با 
تاهیتی، آرژانتین عنوان کرد: از دور دوم جام جهانی که افتخار 
داشتم در تیم ملی حضور داشته باشم، تا به حال با آرژانتین 
هم گروه نشده بودیم ولی با اسپانیا و تاهیتی بازی کرده ایم و 
از قدرت آنها خبر داریم. می دانیم که خیلی تاکتیکی هستند 
و برنامه ریزی قدرتمندی دارند. او ادامه داد: در دور قبلی 

مسابقات که به میزبانی پرتغال برگزار می شد، مقابل تاهیتی 
شکست خوردیم و در رده بندی ایتالیا را شکست دادیم. الان 
ولی شرایط کاملا متفاوت است و هیچ چیز شبیه گذشته 
نیست. تیم ما از لحاظ کیفی تکنیکی و تاکتیکی خیلی فرق 
دارد. مسیگر در مورد زمان برگزاری مسابقات جام جهانی امارات 
بیان کرد: این برای اولین بار است که جام جهانی در چنین زمانی 
برگزار می شود. درست است که جام جهانی فوتبال هم در این 
زمان برگزار شده بود، اما فوتبال شرایط خاص خودش را دارد 
و بازیکنان در شرایط بازی و برگزاری لیگ ها به این مسابقات 
رفتند. در فوتبال ساحلی اینطور نیست و همه می دانند که نگه 
داشتن آمادگی بدنی بازیکنان تا آن زمان دشوار است. تیم ملی 
ایران می تواند مدعی عنوان قهرمانی باشد؟ مسیگر در پاسخ به 

این سوال گفت: قطعا ما این دوره با تیمی که داریم می  توانیم 
بهترین نتیجه تاریخ فوتبال ساحلی ایران را بگیریم. همه 
بچه ها امیدوار هستند که قهرمان شویم. اردوهای برون مرزی 
و بازی های تدارکاتی سنگین می تواند به ما کمک زیادی کند. 
با امید به قهرمانی جام جهانی به امارات می رویم و هر بازی در 
آن تورنمنت یک فینال بزرگ است. مسیگر همچنین در مورد 
اینکه حمایت ها از سوی فدراسیون فوتبال چطور بوده؟ بیان 
کرد: اگر گلایه نباشد، باید بگویم با وجود قهرمانی در آسیا هنوز 
پاداش  هایمان را دریافت نکرده ایم. ما چون اهداف خاصی برای 
خودمان داریم، بدون در نظر گرفتن مسائل مالی حداقل به یک 
برنامه خوب نیاز داریم تا بازی های تدارکاتی بزرگی انجام بدهیم 

و با آمادگی کافی وارد این بازی ها شویم. 

فوتبال  تیم  پیشکسوت  بیانی  شاهرخ 
استقلال گفت: عضوی که در هیات مدیره 
باشگاه نتواند کمک کند، بودن و نبودنش 

فرقی ندارد. 
   دیدار استقلال و مس 

فارس،  با  گفت وگو  در  بیانی  شاهرخ 
مقابل مس  استقلال  دیدار  در خصوص 
رفسنجان، اظهار داشت: تعطیلات به تیم ها 
خیلی لطمه زده و در شرایط خوبی نیستند. 
بدون برنامه، بازی ها را تعطیل می کنند. 
بازی دیروز هم به همین خاطر چنگی به دل 
نمی زد. تعداد زیاد تعویض ها هم به نظرم به 
خاطر این بود که بازیکنان 2 تیم در شرایط 
آمادگی خوبی قرار نداشتند. وی افزود: ساکت 
الهامی و جواد نکونام از هم شناخت داشتند. 
بازی سختی بود و قطعا سخت گل زده می شد 
چون تیم ها برای نفر به نفر یکدیگر برنامه 
داشتند. مقداری هم شرایط آب و هوایی برای 
بازیکنان سنگین بود که باعث شد در کل بازی 
بی روح باشد. با این حال خدا را شکر استقلال 
توانست 3امتیاز را به دست بیاورد که بسیار 

مهم و ارزشمند بود. به هواداران، بازیکنان و 
مربیان تیم تبریک می گویم. کار سختی بود 
اما خداراشکر کادرفنی قوی داریم که همه 
استقلالی هستند و خود نکونام هم کاپیتان 
تیم ملی بوده، استقلال همیشه استقلال است 
و هواداران در هر شرایطی انتظار برد دارند. 

ان شاا... این روند تداوم داشته باشد. 
   عملکرد سیدحسین حسینی

پیشکسوت استقلال در مورد عملکرد 
سیدحسین حسینی و تاثیر گذاری او برای 
کسب این پیروزی که منجر به ثبت چهارمین 
کلین شیت فصلش شد، گفت: امسال سال 
خوب اوست. تجربه خودش را نشان داده 
و از بازی اول خیلی خوب کار کرده است. 
نتقاداتی می شد که شاید به  ا سال قبل 
خاطر ناآمادگی بود اما امسال از بازی اول با 
تجربه کار کرده و می داند چه می خواهد. یک 
اصطلاح هست که می گویند نصف تیم دروازه 
بان است. برای تیمی که می  خواهد قهرمان 
شود، دروازه بان می تواند خیلی کمک حال 
باشد. حسینی در این بازی ها خیلی خوب 

کارکرده و جزو بهترین های استقلال بوده 
است. بچه های تیم هم او را دوست دارند که 

پوئن خوبی برای یک کاپیتان است. 
   برطرف شدن مشکلات؟

بیانی در خصوص اینکه با وجود برطرف 
شدن سوءتفاهم بین مدیرعامل و سرمربی، 
برخی جریانات مجازی هنوز به دنبال پررنگ 
کردن اختلافات درونی استقلال هستند، 
در صورتیکه این اختلافات در هر باشگاهی 
وجود دارد و در فوتبال طبیعی است، عنوان 
کرد: این جریانات و حواشی قبلا هم بوده، 
عده ای که حتی برخی از آن ها خودشان در 
استقلال بودند دوست دارند برای این تیم 
حاشیه بسازند. وی افزود: با اینحال، نبض تیم 
دست هیات مدیره است و باید از لحاظ مالی 
خیلی قوی تر کار کند. با توجه به صحبت هایی 
که با نکونام و خطیر داشتیم، مشکل استقلال 
فقط پول است. وابسته به جایی هم نیستیم 
که بگوییم فلان کارخانه یا شرکت پول تزریق 
می کند. بنابراین اعضای هیات مدیره باید 
برای جذب اسپانسر و تامین منابع مالی 

قوی تر کار کنند. صحبت هایی هست که 
هیات مدیره باید تقویت بشود. نمی گویم 
افراد تعویض شوند اما باید یک نفر اضافه 
شود تا بتواند مشکل مالی باشگاه را حل کند. 
وقتی یک عضو هیات مدیره نتواند کمک کند، 

بودنش با نبودن فرقی ندارد. 
   تغییرات هیات مدیره

پیشکسوت استقلال در خصوص اینکه 
تغییرات اخیر هیات مدیره برای بهتر شدن 
اوضاع مالی باشگاه بوده، گفت: تا الآن که 
مجموعه  یک  تغییرات  ند.  نکرده ا کاری 
همیشه مثبت نیست. الان مشکل باشگاه 
بی پولی است و باید حل شود. بازیکنان از 
فصل قبل طلب دارند که پرداخت نشده، 
قراردادها را کم کرده اند و بازهم سقف بودجه 
پرُ است. تا نیم فصل هیچ کاری نمی توانیم 
انجام بدهیم. بیانی تصریح کرد: می بینید که 
سعید مهری ۱۶0 میلیون تومان قرارداد بسته 
فقط به خاطر اینکه بتواند بازی کند! علاوه بر 
این بدهی های خارجی جدید داریم که آن 

هم مبلغ زیادی است. 

با وجود قهرمانی در آسیا هنوز پاداش  هایمان  را دریافت نکرده ایم 


